



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES  
PUBLICS ÉTRANGERS  
(La Haye, le 5 octobre 1961)**

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

**AUTORITÉS**

**Royaume-Uni**, 09-05-2022

(modification)

(Traduction)

Autorités compétentes :

« [...] à compter du 16 mai 2022, conformément à l'article 6 de la Convention, les nouvelles autorités compétentes désignées pour les territoires ci-après seront les suivantes. Pour Ascension, l'Autorité compétente sera le Bureau de l'Administrateur à Georgetown ; pour Tristan da Cunha, l'Autorité compétente sera le Bureau de l'Administrateur à Édimbourg-des-Sept-Mers. »

La Haye, le 12 mai 2022

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Légalisation No. 05/2022



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION  
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS  
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

**AUTHORITIES**

**United Kingdom, 09-05-2022**

(modification)

Competent Authorities:

"[...] from 16 May 2022, pursuant to Article 6 of the Apostille Convention, there will be new designated Competent Authorities for the following territories. The new Competent Authority for Ascension will be the Administrator's Office in Georgetown, whilst the new Competent Authority for Tristan da Cunha will be the Administrator's Office in Edinburgh of the Seven Seas."

The Hague, 12 May 2022

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Legalisation No. 05/2022